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Za 1 kytku do lochu?! Pomozme konopnému pacientovi Frantovi  

Františka můžete podpořit na transparentním účtu: 131-3401460247/0100  

 

 

Prohlášení Františka Slavíka na sociálních sítích ke Sbírce ze dne 12. března 2025   

Zdravím vás, přátelé.  

Jak mnozí víte, hodně let se věnuji konopí. Začínal jsem v mládí jako rekreační 

uživatel, ale postupně jsem se v této oblasti začal vzdělávat a s přibývajícími lety a 

zdravotními problémy jsem začal tuto bylinu využívat k léčbě. Postupem času se 

moje zdravotní obtíže bohužel výrazně zhoršily. Musel jsem podstoupil operaci, jenže 

ta nedopadla dobře – malém jsem vykrvácel a problém se nepodařilo vyřešit. 
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Nakonec mi byla diagnostikována nevyléčitelná nemoc – těžká chronická 

pankreatitida s portální hypertenzí v celém rozsahu pankreatu s tumoriformní hlavou. 

Po operaci jsem si alespoň vyřídil konopí na recept a stal se ze mě registrovaný 

pacient. Dlouhodobá prognóza při propuštění z nemocnice nebyla moc pozitivní. 

Konopí mi ale pomáhalo jak od projevů nemoci, tak psychicky, jen jsem potřeboval 

specifické kanabinoidy a vysoké množství. Třicet gramů z lékárny nestačilo, a tak 

jsem zasadil různé druhy konopí s obsahem THC. Přišlo udání, zabavení a soud. Dostal 

jsem na dohodu podmínku 30 měsíců, takže jsem musel být skoro tři roky hodný. 

Jenže konopí se mi stále nedostávalo, takže jsem vlastně z donucení začal pěstovat 

odrůdy bohaté na CBD a CBG. Ty mají do 1 % THC, takže jsou legální. Jenže se 

ukázalo, že bez vyššího množství THC se můj zdravotní stav zhoršuje. Paliativní lékařka 

mi dokonce na nesnesitelné bolesti předepsala morfium v kapkách. 

Morfium mi ale vůbec nedělá dobře, žena i děti mi říkaly, že se se mnou ani nedá 

mluvit, když si ho dám, že jsem úplně mimo. Proto jsem další rok k několika legálním 

CBD a CBG odrůdám nasadil i jednu s vyšším obsahem THC. Jenže někdo udal mého 

souseda, který si taky něco pěstoval, a najednou přišla kriminální policie i ke mně. 

Věděli, kdo jsem, tak jen udělali orientační testy, a protože jedna byla s THC, dostal 

jsem pokutu 400 Kč a všechno mělo být v pohodě… 

Následně mi skončila podmínka, a až poté mi za tento přestupek přišel dopis od 

soudu, v němž stojí, že podmínka se přemění v trest. Pokud bych měl při svém 

zdravotním stavu nastoupit do vězení, pravděpodobně z něj už nikdy nevyjdu. Snaží 

se mě česká justice zabít kvůli jedné kytce? 

Bohužel nemám finanční prostředky na právníka, a tak jsem s díky v srdci souhlasil s 

nabídkou přátel uspořádat finanční sbírku (odkaz na transparentní účet bude 

doplněn v pátek 14. 3.) , která mi v této nelehké situaci pomůže zaplatit adekvátní 

právní služby a financovat nezbytné výdaje spojené s touto šikanou konopných 

pacientů. 

Děkuji všem za pomoc  

Slavík Frantajack, v Praze dne 12. 3. 2025  

Františka můžete podpořit na transparentním účtu: 131-3401460247/0100  

PS: Samozřejmě díky i za sdílení a šíření infa  

Komentář Mgr. Dušana Dvořáka, správního rady aliance nevládních organizací 

Cannabis is The Cure, z.s. k prohlášení Františka Slavíka, který bude mít dne 2.dubna 

2025 u Okresního soudu v Mělníku veřejné soudní řízení o přeměně podmíněného trestu 

v nepodmíněný: Pravdivost výše uvedených slov Františka Slavíka potvrzují členové 

odborné rady aliance Cannabis is The Cure, z.s., které je František Slavík deset let 

členem. Považujeme Františka Slavíka nejen za jednoho z nejlepších konopných 

mastičkářů, ale především dobrého a laskavého člověka, který není lhostejný 

k bezpráví – a při všech těch hrůzách a děsech konopné prohibice nezahořkl! 

Pravdivost slov Františka Slavíka mohou dále potvrdit zřizovatelé Edukativní konopné 

kliniky, z.s., které byl František Slavík sedm let správním radou, což je čestná 

https://www.facebook.com/franta.slavik?__cft__%5b0%5d=AZUZHCldUnfvOaHJ5GYntY9GLTwqfkqQk66jmMZRb-SyBFz1dZrc5XVMnEvYSD3GPAEKoWz7d3DJTZuv2ElqYj8s4e2qRQ1RkME6lEMjpo1reH0FG-g21GadvtUejb9BNlZeXYJOA62iC0VfeyM-ZCDZ6zvK4EkMpYUZGN1_T1jLdCJ7VLBslRm1vA_QP1iosB8aeuqa6_UoVQVunucGaKAr0ExN-mp_HibFTF7GYB6RVQ&__tn__=-%5dK-y-R
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nehonorovaná funkce, stejně jako pravdivost jeho slov mohou potvrdit zahraniční 

kolegové Evropské koalice pro spravedlivou politiku ve věcech drog (ENCOD), které 

je František Slavík deset let členem. Žádejme Svobodu pro všechny vězně svědomí, 

Svobodu přírodě i lidem, Svobodu vědě a přírodní léčbě! 

 

 

 

 

 

 


